
Zápisnica zo stretnutia Rady rodičovského spoločenstva (RS)  

pri Gymnáziu sv. Andreja v Ružomberku 

 zo dňa 21.9.2023 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  
 
Program:  

1. Otvorenie a privítanie členov RS 
2. Predstavenie plánu aktivít riaditeľom školy 
3. Predstavenie zástupcov tried 
4. Hospodárenie RS 
5. Podnety z triednych stretnutí 
6.    Záver 
 

1.) Stretnutie členov RS GSA otvoril predseda rady RS Ľubomír Sidor a privítal jej členov.  
 
2.) Pán riaditeľ Kamil Nemčík popísal pripravované aktivity v oblasti vzdelávania, voľnočasových 
aktivít, pripravovaných akcií organizovaných školou a úprav interiéru školy. 
 
3.) Jednotlivý zástupcovia tried sa osobne predstavili  
 
4.)  Predseda RS GSA pán Sidor prezentoval tvorbu zdrojov financovania, ktoré tvoria príspevky 

rodičov a 2% už zaplatenej dane. Jednotlivými členmi boli predložené rôzne návrhy výšku príspevku 

od 16 po 25 EUR. Hlasovaním bol schválený návrh vo výške 20 EUR na prvé dieťa a 10 EUR na ďalšie 

dieťa. Predseda RS podal správu o aktuálnom stave hospodárenia. Výdavky RS boli použité v súlade s 

rozpočtom stanoveným na školský rok. Predseda RS oboznámil prítomných s navrhovaným plánom 

čerpania zdrojov RS GSA pre šk. rok 2023/2024. Finálny návrh čerpania bude uzatvorený na 

novembrovom stretnutí  z návrhov riaditeľa školy a členov RS. 

4. ) Podnety z triednych stretnutí: 
 

- Pozitívna odozva a poďakovanie za organizáciu branného kurzu v Chorvátsku 
- Nespokojnosť s odhlasovaním obedov, kvalitou stravy, veľkosťou porcií v jedálni Spojenej 

školy. Predseda RS prisľúbil, že nespokojnosť bude prezentovať zriaďovateľovi písomne 
- Bola vznesená požiadavka na zaslanie programu stretnutia v pozvánke  

 
6.) Na záver p. Sidor poďakoval prítomným za účasť a vyzval k ďalším námetom na podporu 
z prostriedkov RS , ktoré by mohli pomôcť vzdelávaniu, aktivitám žiakov i pedagógov a to do 
budúceho stretnutia. Najbližšie stretnutie členov RS GSA je plánované na 9. november 2023. 
 
Zapísal: Ing. Sidor  


